



## STYRELSEMÖTE 2020-03-23

**Närvarande på Sporthallen:** Rikard Berglund, Gustav Lindberg, Robin Glöggler

**Närvarande via Teams:** Anna Lindqvist, Jonas Liw, Jenny Wall, Lillemor Eriksson

- 1) **Budget:** Ser bra ut ekonomiskt. Väntar fortfarande på några betalningar av fakturor från sponsorer till herrlaget men många är betalda.
- 2) **Skidorna:** Har avslutat säsongen både pga snöbrist och Corona. Planerar att ha en fixardag. Skidstugan väntar fortfarande på att få badrummen klara men det ska vara på gång. Företagarföreningen har bokat möte där den 20 april. Måste göra i ordning ett dokument över vad det kostar att hyra skidstugan nu också och lägga ut på hemsidan.
- 3) **Ungdomsfotbollen:** \*Har haft en ledarträff. Nästa träff 2/4 kl. 18.30 på Sporthallen och då ser man gärna att ledare från herrlaget deltar.
  - \*Beslutat att köra all fikaförsäljning gemensamt. Lillemor handlar in allt.
  - \*Jonas och Rikard deltog på GFF:s årsmöte
  - \* Har ingått samarbete med Järbo IF vad gäller P10 så de blir kvar i KSK.
  - \*Denna säsong finns nu följande ungdomslag: P07, F07, PF12/13, FB-lek.
  - \*Måste stämma av med företagarföreningen hur det blir med 6 juni arrangemanget då det går rykten om att de inte kommer att ha något i år.
  - \*Har 6 ledare som vill gå utbildningar.
  - \*Terese Bergström fortsätter som domaransvarig även detta år.
  - \*Kommer att anordna Landslagets fotbollsskola mån-tors i midsommarveckan.
  - \*Styrelsen godkänner att material får köpas in för totalt 7-8 000 kr.
  - \* Jenny och Helena ska inventera matchkläderna som finns och sedan måste de kompletteras med Storlekar. Styrelsen godkänner inköp av matchkläder och ledarkläder för totalt ca 15 500 kr – vilket motsvarar den kick-back vi får från Intersport.
  - \*Tjejfotbollen för lite äldre som vi annonserat om har hittills genererat i ca 10 st som är intresserade så det är jättepositivt. Jonas tillsammans med Helena, Emmelie och Jenny kommer att hjälpas åt med detta.
  - \*Jonas har haft hit en firma som tittat på fristående längan + en ev. uteservering på Sporthallen. Väntar in offerten från dem.
- 4) **Herr-laget:** För tillfället många sjuka/hemma pga Coronarestriktionerna. Har seriepremiär borta 25/4, sedan ytterligare 2 matcher på bortaplan innan hemmapremiär 16/5 mot Hofors. Har påbörjat rusten av omkl.rummen. Har ytterligare sponsorer som ska faktureras nu i april men sedan ska det vara klart. Ledare från herrlaget kommer att delta på ungdomsfotbollens ledarträffar.
- 5) **Kansliet:** Allt rullar på.
  - \*Fortfarande några som inte lämnat in registerutdrag från belastningsregistret. Lillemor påminner berörda.
  - \*Lillemor lägger in möten, jämna veckor, även i september, oktober och november (december fri).
  - \*Fortsätter jobba på ett info-blad om vad nya ledare i föreningen behöver veta.
  - \* Ser till att ändra alla dörrkoder så fort som möjligt.
- 6) **Sporthallen:** Behöver få till periodiska besiktningar på el, bygg och VVS så att man får protokoll på vad som måste göras. Jonas kan ta elen, Jenny kollar med Göran om han kan ta bygg. Försöka få någon som kan göra den på VVS-delen. Skicka ut bland medlemmar via laget.se och fråga om det finns någon auktoriserad som kan tänka sig att göra det åt KSK. Lillemor skriver ihop ett mail för utskick.

## 7) ÖVRIGT:

- \*Ny gräsklippare inköpt på Bernö. Beslutar att köpa in en container för ca. 10 000 kr som vi kan förvara den i. Göran jobbar på detta.
- \*Lagkassa för F09/10. Då dessa lag flyttat sin verksamhet till Storvik och inga kvitton inkommit till KSK så är enligt lag pengarna föreningens. Detta har mailats till ledare. Inkommer kvitton på exempelvis en avslutning så beslutar styrelsen att KSK betalar den med de pengar som fanns i lagkassan vid flytten.
- \*Frågan om inställda träningar pgs Coronaviruset. I dagsläget är det oss veterligen bara 2 klubbar som ställt in sina inomhusträningar men då förbundet inte gått ut med dessa rekommendationer fortsätter vi träna. Dock ska försiktighet iakttas och man byter om hemma både före och efter.
- \*Onsdagsdanserna till stereo är tills vidare inställda pga Corona. Även PRO har beslutat att ställa in sina danser i april och maj av Corona.
- \*Beslutade att köpa in en konferenshögtalare (puck) för att kunna köra möten via nätet med de som inte kan närvara fysiskt. Rikard fixar detta.

8) Nästa styrelsemöte 2020-04-27. Lillemor försöker få till en ny kallelse med bifogad länk för uppkoppling till Teams.

9) Mötet avslutades.

Vid pennan: Lillemor Eriksson

## ATT GÖRA:

**Rikard:** Köpa konferenshögtalare (puck)

**Göran:** Ordna container  
Göra en bygg-besiktning av Sportan?

**Lillemor:** Utskick bland medlemmar ang. VVS-besiktning av Sportan  
Lägga in styrelsemöten resten av året (sept, okt, nov)  
Göra infoblad till nya ledare/föräldrar  
Påminna de ledare som inte visat upp registerutdrag  
Ändra dörrkoderna inne på Sportan

**Jonas:** Göra el-besiktning av Sportan  
Fortsätta jobbet med rusten av fristående längan

**Peter:** Fortsätta jobbet med rusten av fristående längan

**Gustav:** Kolla med företagarföreningen om det blir något 6:e juni arrangemang